
Rechtbank Den Haag behandelt
Bodemprocedure  over  Sluiting
Jacht op Konijn en Haas

Gisterochtend,  21
augustus 2023, vond in de rechtbank van Den Haag de
langverwachte zitting plaats in de bodemprocedure tegen
de ministeriële regeling om de jacht op konijnen in
heel  Nederland  en  hazen  in  de  provincies  Utrecht,
Limburg en Groningen te sluiten. Deze sluiting wil de
minister  voor  Natuur  en  Stikstof  ook  het  komende
jachtseizoen  handhaven.  Een  bomvolle  rechtszaal  bood
plaats aan vertegenwoordigers van de Jagersvereniging,
FPG en de NOJG, die gezamenlijk het besluit van de
minister aanvechten.
 

Namens het bestuur van de NOJG waren aanwezig voorzitter Rene
Leegte,  secretaris  Roderik  Benoist  en  bestuurslid  Maurice
Stassen.

De  aanleiding  voor  de  start  van  de  bodemprocedure  was  de
uitspraak van de voorzieningenrechter in oktober 2022. Hierin
oordeelde  de  voorzieningenrechter  dat  de  complexiteit  en
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omvang van de zaak niet geschikt waren voor een kort geding.
Met als gevolg dat de ministeriële regeling werd voortgezet en
de jacht op haas en konijn niet werd geopend.

Gedurende de zitting hebben de Jagersvereniging, FPG en de
NOJG  uitgebreide  en  wetenschappelijk  onderbouwde  informatie
gepresenteerd om de beslissing om de jacht te sluiten, evenals
de gronden waarop dit besluit is gebaseerd, aan te vechten.
Het uiteindelijke doel van de procedure is het verkrijgen van
een definitief oordeel over de beoordelingsmethode die moet
worden  toegepast  bij  het  vaststellen  van  de  staat  van
instandhouding van deze diersoorten en of die al dan niet in
het geding is.

Tom Barkhuysen, de advocaat van de jagersverenigingen de FPG
vertelt: “wij hebben als team vandaag de gelegenheid gekregen
een sterk en hopelijk overtuigend verhaal aan de rechtbank te
presenteren.  De  voorzitter  van  de  rechtbank  heeft  ook
kritische vragen aan de procespartijen gesteld en wij zijn van
mening dat wij die doeltreffend hebben beantwoord.”

Rene  Leegte,  voorzitter  van  de  NOJG  zag  een  gedegen  en
onderbouwd  verweer  namens  de  Jagersverenigingen.  “Het  was
duidelijk dat er geen argument onbesproken werd gelaten om de
rechter te overtuigen van het ongelijk van de Staat.”

Maurice  Stassen,  bestuurslid  juridische  zaken:  “het  was
duidelijk terug te zien dat de Jagersverenigingen en de FPG de
zaken goed hadden voorbereid met onze advocaten, zodat de
rechters  een  omvangrijk  pakket  goed  onderbouwde  argumenten
kreeg.”

Theo ten Haaf, voorzitter van de Jagersvereniging, was ook
aanwezig. Met tevredenheid kijkt hij terug op de inhoudelijke
presentatie  tijdens  de  zitting.  ”Evelien  Jongepier,  onze
teamleider Ecologie, heeft aan de drie rechters met behulp van
een  feitelijke,  heldere  en  inhoudelijke  uitleg  duidelijk
gemaakt waarom de minister haar beslissing baseert op onjuist



gebruikte  methoden  voor  het  vaststellen  van  de  staat  van
instandhouding voor haas en konijn.”

Directeur van de Jagersvereniging, Willem Schimmelpenninck van
der Oije, was ook aanwezig bij de zitting. “Het was een lange
zit waarin de voorzitter van de rechtbank alle partijen die
aanwezig waren, de gelegenheid gaf hun verhaal te presenteren
maar daar ook kritische vragen aan vastkoppelde. Daarnaast
merkt Willem op dat: “samen met onze advocaten, onze collega’s
van de FPG, de NOJG en niet te vergeten onze voorzitter van de
Raad van Advies (red. Tom van Engers) vormen we een goed team.
Dat heeft zich vertaald in een sterke presentatie vandaag.”
Daaraan  voegt  hij  toe:  “  Met  spanning  maar  ook  met  veel
vertrouwen  kijken  we  uit  naar  11  oktober  a.s.  wanneer  de
rechtbank naar verwachting met een vonnis zal komen.”

Het vonnis wordt inderdaad op 11 oktober verwacht. Dat zal
schriftelijk gebeuren, zodra we dat ontvangen hebben zullen we
dat met u delen.


